


Pkt. 5 - Valg af 2 suppleanter 

Dirigenten oplyste, at IBM har udpeget Frank B0je Andersen som suppleant for Leif Breum. 

Flemming Meyer er udpeget som suppleant for Anne Marie Ravn, og Hanna Harbel er udpeget som 

suppleant for Niels Klej strup. 

Desuden er Jens Holm Nielsen valgt af og blandt pensionsfondens medlemmer, som suppleant for 

K<tj Adelhorst, og Mikael Overgaard valgt som suppleant for Claus Hald. 

Jens Holm Nielsen og Mikael Overgaard var villige til genvalg, og da der ikke var andre, der 

0nskede at stille op, genvalgtes de. 

Pkt. 6 - Valg af revisor 

Dirigenten oplyste, at PricewaterhouseCoopers er revisor for IBM Pensionsfond. 

Medlemmeme fremkom ikke med forslag til andre revisorer, hvorfor PWC blev genvalgt. 

Pkt. 7 - Eventuelt 

Steen Palvig spurgte, hvorfor de sp0rgsmal, der var angivet i invitationen til medlemsm0det i 

foraret, ikke lrengere var en del af agendaen. 

Leif Breum oplyste, at pga. medlemsm0dets afholdelse som virtuelt m0de, havde bestyrelsen, i 

samrad med stilleren af sp0rgsmalet besluttet, at udskyde besvarelsen til nreste a.rs medlemsm0de. 

Et lignende sp0rgsmal er tidligere besvaret pa et medlemsm0de og der henvistes til notat fra 

fondens aktuar udsendt efter medlemsm0det for 2 ar siden. 

Steen Palvig mente ikke, at man kan fjeme et agendapunkt, hvilket dirigenten bekrreftede, og bad 

derfor bestyrelsen om at lave en besvarelse skriftligt. Leif Breum ville dr0fte det med bestyrelsen 

med henblik pa at vurdere om <let er muligt at lave et mere forstaeligt format af aktuarens notat. 

Der var ikke yderligere kommentarer og sp0rgsmal fra medlemmeme, hvorfor dirigenten takkede 

for god ro og orden og erklrerede m0det for hrevet. 

Br0ndby, den 11. november, 2020 

Referent, Lrerke Ebbenæs 
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